



## **Ramadan Offer 2024 – Terms and Conditions**

1. Offer specifics:
  - a. 7 years or 105,000 km free service. Whichever comes first
  - b. On Amarok models, 7 years or 70,000 km. Whichever comes first.
  - c. 4 Years “Service from Home” Facility i.e Pick up and Delivery for your car services
  - d. Upto AED 5,000 voucher when customer test drives a Volkswagen. Voucher can be used against new car purchases during the month of Ramadan. Valid on select models. Voucher value varies by model.
2. 7 Years free Service and 4 Years “Service from Home” Facility offer applicable on:
  - a. Teramont – All Variants
  - b. Golf R – All Variants
  - c. Golf GTI – All Variants
  - d. Amarok – All Variants
  - e. T-Roc – Style and R-Line variants only
3. Test Drive Voucher value is as per below:
  - a. AED 5,000 applicable on purchases of following models only :
    - i. Golf GTI P2 Mid and Golf GTI P2 Full
    - ii. Golf R Performance, Golf R Comfort Line and Golf R Topline
    - iii. Teramont Comfort Line and Teramont R-Line
  - b. AED 4,000 applicable on purchases of following models only:



- i. Golf GTI P1 Base and Golf GTI P2 Base
  - ii. Golf R Base
  - iii. Teramont Trend Line
4. The Voucher needs to be availed against purchases during the month of Ramadan and is not valid post Ramadan.
5. The voucher value is based on the vehicle/Model/Variant booked only.
6. The offer is valid from 1<sup>st</sup> March to 30<sup>th</sup> April 2024
7. Offer valid on retail sales only
8. This offer cannot be clubbed with any other offer
9. Offer is valid on invoiced vehicles upto 30th April 2024 only
10. The final offer needs to be confirmed by the Sales Manager
11. Trade-in offer needs to be confirmed by the Used Car Manager
12. All Promotions are subject to stock availability and fair use.
13. Al Nabooda Automobiles L.L.C reserves the right to amend or withdraw this offer at any time, without prior notice
14. All existing terms and conditions applicable on all new bookings remain unaltered



## عرض رمضان 2024 – الشروط والأحكام

(1) تفاصيل العرض:

\* 7 سنوات أو 105000 كم خدمة مجانية. أيهما يأتي أولاً

\* على طرازات أماروك 7 سنوات أو 70,000 كم. أيهما يأتي أولاً.

\* 4 سنوات خدمة صيانة سيارتك من بيتك ، خدمة الاستلام والتوصيل عند حجز موعد لصيانة سيارتك

\* قسيمة تصل قيمتها الى 5000 درهم عندما يقوم العميل بتجربة القيادة لسيارة فولكس واجن. يمكن استخدام القسيمة مقابل

السيارات الجديدة المشتراه خلال شهر رمضان. صالحة على سيارات مختارة. تختلف قيمة القسيمة حسب الطراز .

(2) 7 سنوات خدمة مجانية و 4 سنوات “الخدمة من المنزل” العرض ينطبق على:

\* تيرامونت – جميع الطرازات

\* جولف R – جميع الطرازات

\* جولف GTI – جميع الطرازات

\* أماروك – جميع الطرازات

\* تي روك Style و R-Line فقط

(3) قيمة قسيمة تجربة القيادة كما هو موضح أدناه:

\* 5000 درهم ينطبق على مشتريات الطرازات التالية فقط :

- جولف جي تي أي P2 الفئة الوسط وجولف جي تي أي P2 الفئة الكاملة

- جولف آر Performance ، جولف آر comfort line وجولف آر Topline

- تيرامونت comfort line و تيرامونت R line



\* 4000 درهم ينطبق على مشتريات الطرازات التالية فقط:

- جولف جي تي أي P1 Base و جولف جي تي أي P2 Base

- جولف آر Base

- تيرامونت Trend line

(4) يجب الاستفادة من القسيمة مقابل المشتريات خلال شهر رمضان وهي غير صالحة بعد شهر رمضان.

(5) تعتمد قيمة القسيمة على السيارة/الطراز/النوع المحجوز فقط.

(6) يسري العرض من 1 مارس إلى 30 أبريل 2024

(7) يسري العرض على مبيعات التجزئة فقط

(8) لا يمكن أن يكون هذا العرض مع أي عرض آخر

(9) يسري العرض على المركبات المفوترة حتى 30 أبريل 2024 فقط

(10) يجب تأكيد العرض النهائي من قبل مدير المبيعات

(11) يجب تأكيد عرض استبدال السيارات من قبل مدير السيارات المستعملة

(12) تخضع جميع العروض الترويجية حسب توفر المخزون.

(13) تحتفظ النابودة للسيارات ذ.م.م بالحق في تعديل أو سحب هذا العرض في أي وقت، دون إشعار مسبق.

(14) تظل جميع الشروط والأحكام الحالية المطبقة على جميع الحجوزات الجديدة دون تغيير.